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- Sammantradesprotokoll
Kommunstyrelsen
Tekniska utskottet 20 18-09-03 Sid. 72

Plats och tid Stora sammanträdesmmmet, Kommunhuset måndagen den 3 september 2018 kl.
08:30-11:30

Beslutande Patric Gålbom (OB), ordf, ej § 64 pgajäv.
Bo Öberg (M), vice ordf
Lars Andersson (5)
Lars-Göran Fammé (S)
Solveig Hammarström (L)

Övriga deltagare Tomas Hahre, VA-chef § 55-56
Christian Eriksson, enheischef Kost och städ, § 60
Lennart Engbom, utredningsingenjör, § 67-72
Kristiina Pousar, planeringssrrateg, § 67-72
Gunilla Elander, sektorchef teknik och service
Christine Larsson, bitr. kommunsekreterare

Utses att justera: Lars Andersson (5)

Plats och tid Personal- och kansliavdelningen onsdagen den 5 september kl. 15:00

Underskrifter:

) Paragrafer
Sekreterare § 55-72

Christine Larsson

Ordförande
atric Gålbom (OB) Bo Oberg (M) § 64

Justerande
Lars Andersson (5)

§ 66 Svar på remiss- Upplåtelse av spår 4-6 Skinnskatteberg, hdl 313. Delegationsnummer A 20

Justerandes Utdragsbestyrkande
sign.
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§55

Aktuell information från sektorchefen

Sektorchefen ger utskottet aktuell information.

Sektorchefen informerar om kommunens arbete med en grönyleplan och eventuellt
samarbete med SLU

Detaljplanen för stationsområdet skall enligt leverantör vara i sitt slutskede.

Projekt Vätterskogen- är igång.

Gångvägen parallellt med Hyttvägen och anslutning till strandpromenaden är
färdigställt så långt som det är planerat.

Trasig trafikbelysningen i centralort är anmäld till trafikverket som ansvarar för detta.
Dialog förs också gällande borttagen Éraflkbelysning vid järnvägen.

1 ärendet yttrar sig Lars-Göran Fammé (S) och Bo Öberg (M).

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Tekniska utskottet tackar rdr informationen och beslutar

att notera informationen till protokollel
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§56

Aktuell information från VA

VA-chefen ger utskottet aktuell information.

VA-chefen informerar om vattenförbrukningen vid Liens camping, vattenförbrukningen
i kommunen totalt, samt generellt om VA-nätet.

1 ärendet yttrar sig Bo Öberg (M), Patric Gålbom (OB), Lars Andersson (5), Solveig
Hammarström (L).

Sektorchefen yttrar sig.

En allmän diskussion sker kring vattenförbrukning, VA-nätet och reglering i
dammarna.

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Tekniska utskottet tackar för informationen och beslutar

att lägga informationen till handlingarna

Sammanträdet ajourneras för paus.

Sammanträdet återupptas.

Justerandes Utdragsbestyrkande

P2LL*
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§ 57

Aspebäcken - information

Sektorchefen för Teknik och service informerar utskottet enligt överenskommelse från
sammanträde den 20 17-02-09.

Sektorchefen har ingen ny information kring Aspebäcken att delge.

1 ärendet yttrar sig Patric Gålbom (OB), Lars Andersson (S) och Bo Öberg (M).

Tekniska utskottet enas om att överenskommelsen från 20 17-02-09 gällande stående
information till utskottet om lokalerna på Aspebäcken ska upphöra att gälla, istället ska
näringslivssamordnaren bjudas in till utskottet en gång per kvartal för information.

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Tekniska utskottet tackar för informationen och beslutar

gg lägga ärendet till handlingarna

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§ 58

Ekonomisk uppföljning per 201 8-07-31- information

Utskottet får vid sammanträdet information om det ekonomiska läget inom Sektor
Teknik och service.

Sektorchefen föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Patric Gålbom (OB), Lars Andersson (5), Bo Öberg(M).

Sektorchefen yttrar sig.

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Tekniska utskottet beslutar

att lägga informationen till handlingarna.

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§59 Dnr2018.0432.101

Verkställighet av beslut gällande inköp av tomtmark för
projektering av brandstation

Kommunstyrelsen beslutade 2018-06-12, § 94 att ge förvaltningen i uppdrag att
verkställa köp av fastigheten Skinnskatteberg- Eriksbo 3:1 mot en kostnad av
maximalt 300 000 kr, exklusive kostnad för avstyckning, att finansiering för inköp
av tomtmark samt lantmäterikostnad för avstyckning av fastigheten sker genom
redan beslutade medel för projektering. För att köp ska vara aktuellt så vill
förvaltningen försäkra sig om att en byggnation är möjlig och har ansökt hos Miljö-
och byggnadsnämnden om förhandsbesked avseende bygglov för nybyggnation av
brandstation. Miljö- och byggnadsnämnden beslutade 2018-06-21 § 63 att avslå
ansökan om förhandsbesked. En tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling i ärendet

Kommunstyrelsen beslutade 20 18-06-12, § 94
att ge förvaltningen i uppdrag att verkställa köp av fastigheten Skinnskatteberg- Eriksbo
3:1 mot en kostnad av maximalt 300 000 kr, exklusive kostnad för avstyckning
att finansiering för inköp av tomtmark samt lantmäterikostnad för avstyckning av
fastigheten sker genom redan beslutade medel för projektering.

Sektorchefen föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Bo Öberg (M).

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Tekniska utskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen

att lägga informationen till handlingarna.

Justerandes Utdragsbestyrkande

n.L%
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§ 60

Revidering av kostpolicy

Kommunstyrelsens presidium har beslutat att ge förvaltningen i uppdrag att revidera
Kostpolicy- Förskola, skola, skolbarnomsorg och HVB-hem. En tjänsteskrivelse i
ärendet finns upprättad.

Enhetschefen för kost och städ föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Lars Andersson (S), Patric GIbom (L) och Bo Öberg (M).

Lars Andersson (S) anför vikten av ett kostråd inom äldreomsorgen så väl som hos
Sektor Barn- och utbildning.

Lars Andersson (S) yrkar att inriktningsmålen på sidan 4 skall utökas med skrivningen
Det ska finnas ett sa skilt kostrtid inom äldreomsorgen där brukare, personal och
kosrchef är delaktiga.

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Tekniska utskottet beslutar

auge förvaltningen i uppdrag att ändra Kostpolicy- Förskola, skola, skolbarnomsorg
och HVB-hem enligt Lars Anderssons yrkande att inriktningsmålen på sidan 4 skalL
utökas med skrivningen: Det ska finnas ett särskilt kostråd inom äldreomsorgen där
brukare, personal och kosrchef är delaktiga.

Tekniska utskottet beslutar föreslå kommunfullmäktige

att anta reviderad Kostpolicy- Förskola, skola, skolbarnomsorg och HVB-hem

Justerandes Utdragsbestyrkande

t
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§61 Dnr2018.0125.101

Handlingspian för Riddarhyttans skola

En remiss gällande handlingsplan för fastigheten fd. Riddarhyttans skola är
framtagen. En tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tekniska utskottet beslutade 2018-01-26, § 11
att ge förvaltningen i uppdrag att utreda om det är möjligt att riva skolans
huvudbyggnad, bibehålla lågdelen med förskoleverksamhet samt kostnader för detta
att utreda olika lösningar av värmesystem samt kostnader för detta
att utreda kostnader för rivning av hela byggnaden och uppförandet av ny förskola.

Tekniska utskottet beslutade 2018-03-13, § 25, föreslå kommunstyrelsen
att ge förvaltningen i uppdrag att utreda en eventuell flytt av verksamheten till
tillfälliga eller semipermanenta förskolemoduler

Kommunstyrelsen beslutade 2018-04-10, § 44
att ärendet återremitteras till tekniska utskottet med uppdraget att skyndsamt bereda
ärendet kring handlingsplan för fastigheten fd. Riddarhyttans skola
att tekniska utskottet ska remittera ärendet till barn- och utbildningsutskottet innan
kommunstyrelsen ska behandla ärendet på nytt

Sektorchefen föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Lars Andersson (S) och Patric Gålbom (OB).

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Tekniska utskottet beslutar

att remittera ärendet till Barn-och utbildningsutskottet för yttrande

Justerandes Utdragsbestyrkande

LLA
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§62 Dnr2015.1017.l0l

Policy och riktlinjer vid avyttring av kommunala fastigheter

Kommunfullmäktige beslutade 2017-11-27, § 100 Motion angående Riktlinjer för
avyttring av kommunens fastigheter, att bifalla motionen. Förvaltningen har upprättat ett
förslag till policy och riktlinjer för avyttring av kommunala fastigehter. En
tjänsteskrivelse i ärendet har upprättats.

Tidigare behandling i ärendet

Kommunfullmäktige beslutade 20 17-1 1-27, § 10
att överlämna beslutet till kommunstyrelsen för beslut och delgivning till
kommunfullmäktige

Tekniska utskottet beslutade 2018-04-66, § 40 föreslå kommunftillmäktige
att anta Policyn och riktlinjer för avyttring av fastigheter för Skinnskattebergs kommun

Kommunstyrelsen beslutade 20 18-06-12, § 92
att återremiss av dokumentet Policy och riktlinjer vid försäljning av mark och fastigheter
ägda av Skinnskattebergs kommun. Detta med motiveringen att s 4 Avyttring av
outnyttjade fastigheter behöver förtydligas.

Sektorchefen föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Bo Öberg (M). Lars Andersson (S) och Patric Gålbom (OB).

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Tekniska utskottet beslutar föreslå kommunfullmäktige

att anta Policyn och riktlinjer för avyttring av fastigheter för Skinnskattebergs kommun

Justerandes Utdragsbestyrkande

pet*
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§63 Dnr2018.0418.10l

Utredning gällande omvandling av lägenheter till +65-
boende

Förvaltning har utrett möjligheten att omvandla lägenheter till +65- boende. En
tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling i ärendet

Tekniska utskottet beslutade 20 18-05-28, § 51 föreslå kommunstyrelsen
att ge förvaltningen i uppdrag att utreda möjligheten till att omvandla lägenheter på
Släntvägen och Centralvägen 19 till +65- boende

Kommunstyrelsen beslutade 2018-06-12, § 95 enligt tekniska utskottets förslag
ge förvaltningen i uppdrag att utreda möjligheten till att omvandla lägenheter på

Släntvägen och Centralvägen 19 till +65- boende

Sektorchefen föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Patric Gålbom (OB), Bo Öberg (M), Lars Andersson (5) och Solveig
Hammarström (L).

Lars Andersson (S) yrkar bifall till förvaltningens förslag att föreslå kommunstyrelsen att
lägga informationen till handlingarna

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Tekniska utskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen

att lägga informationen till handlingarna

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§64

Årsredovisning för 2017 VafabMiljö Kommunalförbund

VafabMiljö Kommunalförbund har överlämnat årsredovisning 2017 till
medlemskommunerna för fasiställande.

Patric Gålbom (OB) ordförande i Tekniska utskottet anmäler jäv och deltar inte i
handläggning eller beslut i detta ärende.

Bo Öberg (M) vice ordförande i Tekniska utskottet tjänstgör som ordförande.

Ordföranden föredrar ärendet.

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Tekniska utskottet beslutar föreslå kommunfullmäktige

att godkänna upprättad årsredovisning för 2017 VafabMi]jö Kommunalförbund

att bevilja direktionen och dess ledamöter ansvarsfrihet

Jusrandes Utdragsbestyrkande

,,
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§65 Dnr2018.0671.1Ol

Initiering av ärende angående flytt av Sektor Teknik och
service till Aspebäcken

Tekniska utskottets presidium inkom 20 18-08-15 med en skrivelse om att ge
förvaltningen i uppdrag att utreda en flytt av sektorn till Aspebäcken.

Ordförande föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Lars Andersson (5), Patric Gålbom (OB), Solveig Hammarström (L).

Lars Andersson (5) yrkar att avslå initieringen.

Ordföranden ställer proposition Tekniska utskottets presidiums förslag att ge
förvaltningen i uppdrag att utreda en flytt av sektor Teknik och service till
Aspebäcken mot Lars Anderssons (S) förslag att avslå initieringen och finner att
Tekniska utskottet beslutat enligt Tekniska utskottets presidiums förslag.

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Tekniska utskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen

att ge förvaltningen i uppdrag att utreda en flytt av sektor Teknik och service till
Aspebäcken

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§ 66

Svar på remiss- Upplåtelse av spår 4-6 Skinnskatteberg, bdl
313

Järnvägen är en viktig del av Sveriges infrastruktur. För att den ska fungera effektivt
behöver den utvecklas efter de behov som finns. Detta kan innebära att delar av
järnvägen som inte nyttjas på sikt avvecklas.

Trafikverket har tidigare under våren 2016 slopat spår “md’ i Skinnskatteberg. Åtgärder
med avveckling av spår sker i samverkan med Setra Group ABs verksamhet om att öka
omlastning av skogsprodukter. Trafikverket och Setra Group AB fortsätter nu samverkan
i syfte att öka kapacitet för omlastning av timmer.

Innan beslut om upphörande av underhåll kan fattas ska ärendet remissas internt och
externt. Externt ska bl.a. berörda länsstyrelser, kommuner, regionala kollektiv
trafikrnyndigheter och järnvägsföretag höras, (se Avveckling av järnväg. TDOK
2014:0116). En tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Sektorchefen föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Patric Gålbom (OB) och Bo Öberg (M).

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Tekniska utskottet beslutar

att avge svar enligt upprättat yttrande

Justerandes Utdragsbestyrkande

t [fr
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Tekniska utskottet hälsar Kristiina Pousar nyanställd planeringstrateg i kommunen
välkommen.

§ 67 Dnr 2018.0447.101

Svar på medborgarförslag aU anlägga blomsterängar på
lämpliga grönområden

Ett medborgarförslag i rubricerat ärende har inkommit från Benny Blomqvist.
Förslaget gäller anläggande av blomsterängar på lämpliga grönområden. En
tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling i ärendet

Kommunfullmäktige beslutade 20 18-06-04, § 34
att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beslut och delgivning till
kommunfullmäktige

Utredningsingenjören föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Lars Andersson (8), Patric Gålbom (OB) och Solveig Hammarström
(L).

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Tekniska utskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen

att bifalla medborgarförslaget

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§ 68 Dnr2018.0222.l0l

Svar på medborgarförslag angående gymnastiksalen

Ett medborgarförslag i wbricerat ärende har inkommit från Sofia Nyström Hollanti.
Förslaget gäller en upprustning av lilla gymnastiksalen i Skinnskatteberg. En
tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling i ärendet

Kommunfullmäktige beslutade 2018-06-04, § 35
att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beslut och delgivning till
kommunfullmäktige

Utredningsingenjören föredrar ärendet.

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Tekniska utskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen

att bifalla medborgarförslaget

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§ 69 Dnr 2018.0280.101

Svar på medborgarförslag angående markis på Solgården

Ett medborgarförslag i rubricerat ärende har inkommit från Ingrid Englund.
Förslaget gäller utbyte av en trasig markis vid förskolan Solgården. En
tjänsteskrivelse i ärendet finns upprättad.

Tidigare behandling i ärendet

Kommunfullmäktige beslutade 20 18-06-04, § 36
att överlämna medborgarförslaget till kommunstyrelsen för beslut och delgivning tilli
kommunfullmäktige

Utredningsingenjören föredrar ärendet.

1 ärendet yttrar sig Solveig Hammarsröm (L), Lars Andersson (S) och Bo Öberg (M).

Scktorchefen yttrar sig.

Ordförande ställer frågan om tekniska utskottet är redo att gå till beslut och
finner frågan med ja besvarad.

Tekniska utskottet beslutar föreslå kommunstyrelsen

jg bifalla medborgarförslaget

Justerandes Utdragsbestyrkande
sjg.
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§ 70

Övriga rapporter

Här lämnas rapporter som inte hänförs till ärenden på dagens föredragningslista.

På dagens sammanträde lämnas inga övriga rapporter.

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§ 71

Delgivningar

Till dagens sammanträde föreligger inga delgivningar.

Justerandes Utdragsbestyrkande
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§ 72

Ovriga frågor

Lars Andersson (5) ställer en fråga om dammreglering i Liendammen och
Haraldsjödammen.

Lars-Go••ran Fammé (S) ställer en fråga om traflkbelysning i centralort.

Lars-Göran Fammé (S) ställer en fråga om fastigheten kallad “Boken”.

Solveig Hammarström (L) ställer en fråga om röjning i Färna.

Frågorna besvarades under Aktuell information från sektorchefen och Aktuell
information från VA.

Justerandes Utdragsbestyrkande
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